
Protokół Nr IX/07 
 

z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 
odbytej dnia 29 czerwca 2007 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy nr 201 
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski o godz. 1200 otworzył obrady IX sesji 
Rady Gminy Stargard Szczeciński . 
Po powitaniu radnych i gości oświadczył  ,iŜ zgodnie z listą obecności aktualnie w obradach 
uczestniczy  15 radnych , co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób , stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji i uchwał . 
W obradach sesji uczestniczył Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy 
Makowski , Skarbnik Gminy Wiesława Łoch , Sekretarz Gminy Danuta śygadło oraz sołtysi . 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu .  
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu .    
Protokół Nr VIII/07 z obrad poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania . 
Do porządku obrad przewodniczący rady zgłosił wniosek formalny dotyczący zmiany 
porządku obrad sesji , a mianowicie :  
Stawiam wniosek formalny na prośbę Wójta Gminy o zmianę porządku obrad sesji poprzez 
wykreślenie pkt 8 tj.- uchwały Nr IX/48/07  :  
8.Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę nr V/26/07 Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 
23 lutego 2007 r. w sprawie wyraŜenia zgody na przystąpienie do Stowarzyszenia. 
Wójt Gminy – dodatkowo wyjaśnił ,Ŝe na posiedzeniach komisji była informacja iŜ ten 
projekt uchwały będzie wycofany , jedynie na posiedzeniu komisji gospodarki mienia 
komunalnego i budŜetu było to przedstawione alternatywnie , jest stanowisko zarządu WIR 
(Wiejska Inicjatywa Rozwoju Gmin Chociwel , Marianowo , Stargard Szczeciński i Suchań ),  
iŜ pozostałe gminy równieŜ zrobią to samo , do pełnego wyjaśnienia podstawy prawnej  . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”, 
„ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – przyjęła wniosek dotyczący zmiany porządku 
obrad sesji .  
Prządek obrad przed zmianą przedstawiał się następująco :  
1.Sprawy regulaminowe  
  - otwarcie sesji i stwierdzenie quorum  
  - przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji  
  - zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad  
  - zatwierdzenie  porządku obrad  
2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy dzierŜawy na okres  
   dłuŜszy niŜ trzy lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierŜawę 
4.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wydatków gminnego funduszu ochrony środowiska i  
    gospodarki wodnej na 2007 r. 
5.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy na 2007 r. , zmiany limitów wydatków    
   na  wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na programy i projekty  
    realizowane ze środków pochodzących z funduszy strukturalnych i Funduszu Spójności  
   Unii  Europejskiej  
6.Podjęcie uchwały w sprawie określenia  i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu   
   Gminy Stargard Szczeciński za pierwsze półrocze roku budŜetowego   
7.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kwoty poręczenia 
8.Podjęcie uchwały zmieniającą Uchwałę Nr V/26/07 Rady Gminy Stargard Szczeciński  z  
   dnia 23 lutego 2007 r. w sprawie wyraŜenia zgody na przystąpienie do Stowarzyszenia  
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9.Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do spraw opiniowania kandydatów na  
   ławników  
10.Informacja Wójta Gminy na temat realizacji składanych wniosków w sprawie  
     sporządzenia  
     lub zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz studium  
     uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy  
     Stanowisko Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu  
11.Informacja Wójta na temat zagospodarowania nieczystości z ternu gminy  
     Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu  
12.Informacja Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na temat  
     profilaktyki realizowanej na terenie gminy  
     Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty  
13.Ocena realizacji wykonania budŜetu Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska w 2006  
     roku 
     Opinia Komisji Rewizyjnej  
14.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym 
15.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym  
16.Odpowiedzi na interpelacje radnych   
17.Wolne wnioski i pytania 
18.Sprawy róŜne  
19.Ustalenie terminu następnej sesji  
20.Zamknięcie obrad  sesji   
Przyjęty porządek obrad sesji według , którego Rada obradowała przedstawiał się 
następująco:  
1.Sprawy regulaminowe  
  - otwarcie sesji i stwierdzenie quorum  
  - przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji  
  - zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad  
  - zatwierdzenie  porządku obrad  
2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy dzierŜawy na okres  
   dłuŜszy niŜ trzy lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierŜawę 
4.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wydatków gminnego funduszu ochrony środowiska i  
    gospodarki wodnej na 2007 r. 
5.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy na 2007 r. , zmiany limitów wydatków    
   na  wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na programy i projekty  
    realizowane ze środków pochodzących z funduszy strukturalnych i Funduszu Spójności  
   Unii  Europejskiej  
6.Podjęcie uchwały w sprawie określenia  i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu   
   Gminy Stargard Szczeciński za pierwsze półrocze roku budŜetowego   
7.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kwoty poręczenia 
8.Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do spraw opiniowania kandydatów na  
   ławników  
9.Informacja Wójta Gminy na temat realizacji składanych wniosków w sprawie  
     sporządzenia  
     lub zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz studium  
     uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy  
     Stanowisko Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu 
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10.Informacja Wójta na temat zagospodarowania nieczystości z ternu gminy  
     Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu  
11.Informacja Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na temat  
     profilaktyki realizowanej na terenie gminy  
     Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty  
12.Ocena realizacji wykonania budŜetu Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska w 2006  
     roku 
     Opinia Komisji Rewizyjnej  
13.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym 
14.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym  
15.Odpowiedzi na interpelacje radnych   
16.Wolne wnioski i pytania 
17.Sprawy róŜne  
18.Ustalenie terminu następnej sesji  
19.Zamknięcie obrad  sesji   
Ad.1 
Jak wyŜej. 
Ad.2 
Interpelacje nie zostały zgłoszone .  
Ad.3 
Podjęcie uchwały Nr IX/43/07 w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy 
dzierŜawy na okres dłuŜszy niŜ trzy lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargu na dzierŜawę  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .  
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwale Nr IX/43/07 , która stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu . 
Ad.4 
Podjęcie uchwały Nr IX/44/07 w sprawie zmiany wydatków gminnego funduszu ochrony 
środowiska i gospodarki wodnej na 2007 r.  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”, 
„ przeciw” 0 i głosy ” wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr IX/44/07 , która stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu .  
Ad.5 
Podjęcie uchwały Nr IX/45/07 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2007 r. , zmiany 
limitów wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na 
programy i projekty realizowane ze środków  pochodzących z funduszy strukturalnych i 
Funduszu Spójności Unii Europejskiej . 
Przewodniczący rady poinformował ,Ŝe do tego projektu uchwały radny Lutyński na 
posiedzeniu komisji  zgłosił wniosek o następującej treści :  
W ramach zmiany w limitach wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne w latach 
2007-2009 radny wnioskuje o przeznaczenie kwoty 20 000 zł na projekt remontu-przebudowy 
świetlicy wiejskiej w Warchlinie . 
Radny Lutyński – odnosząc się do wniosku  wyjaśnił ,iŜ na posiedzeniu komisji rewizyjnej  
zgłosił wniosek o przeznaczeniu kwoty na przygotowanie projektu dotyczącego  remontu 
świetlicy wiejskiej w Warchlinie .  Ponadto radny przypomniał ,Ŝe w tej sprawie zwracał się 
wcześniej , były pisma i odpowiedź – brak środków w budŜecie , a świetlica wymaga  
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remontu,  nie ma okien. Dalej radny stwierdził ,Ŝe w budŜecie z grudnia 2006 r. były zapisane 
środki na remonty świetlic , które zamieniły się na przebudowy , poprosiłem p. Wójta o 
opracowanie  harmonogramu planu remontu lub adaptacji  świetlic . Radny równieŜ 
powiedział ,Ŝe pojawiła się do remontu  świetlica , która nie była planowana tj. świetlica w 
StrzyŜnie i wobec powyŜszego radny potwierdził ,Ŝe powinien być opracowany harmonogram 
prac remontowych i wtedy będzie wiadomo jaka świetlica i kiedy będzie remontowana.  
Wójt Gminy – wyjaśniając  poinformował ,Ŝe w budŜecie były zapisane środki na  remonty 
świetlic , a teraz będą to wydatki majątkowe . Na przebudowę świetlic w miejscowościach 
Skalin , Golina i StrzyŜno planuje się opracowanie dokumentacji projektowej w 2007 rok . 
Następnie  wójt wyjaśnił dlaczego świetlica w  StrzyŜnie ,  jest tam  obecnie prowadzona  
świetlica środowiskowa  przez TPD i doposaŜona przez nich .Świetlica ta wymaga remontu i 
przebudowy m.in. zmiany centralnego ogrzewania i według wójta przebudowa  tej świetlicy 
jest niezbędna . 
Wójt równieŜ wyjaśnił ,Ŝe o Warchlinie nikt nie zapomniał , zrobiony został dach , 
wymienione będą okna i wykonane ogrodzenie , bo jest w kwocie ogólnej ujęte na remontach 
świetlic , w roku 2008 dobudujemy sanitariaty i będzie wówczas to zadanie inwestycyjne .  
Przewodniczący rady podsumowując zaznaczył , Ŝe wiemy co będzie robione i na dzień 
dzisiejszy jest to nie moŜliwe , a jeŜeli chodzi o harmonogram remontów świetlic to najlepiej 
przy opracowywaniu projektu budŜetu na rok następny  . 
Radny Lutyński uznał wyjaśnienia wójta za wystarczające i wycofał swój wniosek , z uwagi 
na to , iŜ w tym roku wójt nie znajdzie środków na ten cel .  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”, 
„ przeciw” o i głosy „ wstrzymujące się „ 0 –podjęła uchwałę Nr IX/45/07 , która stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu .  
Ad.6 
Podjęcie uchwały Nr IX/46/07 w sprawie określenia i formy informacji o przebiegu 
wykonania budŜetu Gminy Stargard Szczeciński za pierwsze półrocze roku 
budŜetowego  
Przewodniczący rady gminy odczytał w/w projekt uchwały .  
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „ 
za”, „przeciw”0 i głosy „ wstrzymujące się” 0 – podjęła uchwałę Nr/46/07, która stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu .  
Ad.7 
Podjęcie uchwały Nr IX/47/07 w sprawie ustalenia kwoty poręczenia .  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na Sali podczas głosowania , 15 głosami 
„za”, ”przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr IX/47/07 , która 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu .  
Ad.8  
Podjęcie uchwały Nr IX/48/07 w sprawie powołania zespołu do spraw opiniowania 
kandydatów na ławników . 
Przewodniczący rady odczytał w/w  projekt uchwały .  
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 15 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr IX/48/07 , która stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu .  
Ad.9 
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Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu Daniel Wilk omówił 
informację na temat realizacji składanych wniosków w sprawie sporządzania lub zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy , a następnie odczytał stanowisko 
komisji do tego tematu   w brzmieniu jak niŜej :  
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu pozytywnie zaopiniowała informację 
dotyczącą  realizacji składanych wniosków w sprawie sporządzania lub zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego oraz Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy .  
Radni uwag i pytań do w/w tematu nie zgłosili .  
Ad.10 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu Daniel Wilk omówił 
informację dotyczącą zagospodarowania nieczystości z ternu gminy Stargard Szczeciński , a 
następnie przestawił opinię do tego temat w brzmieniu jak niŜej :  
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu na posiedzeniu w dniu 25.06.07 r.  
 po dokładnej analizie i dyskusji nad tematem w sprawie przeprowadzonej kontroli w 
zakresie zagospodarowania nieczystości z terenu gminy ,jednogłośnie przyjęła 
następujące stanowisko: 

1) wezwać właścicieli posesji , na których w wyniku kontroli stwierdzono brak 
pojemników na śmieci do niezwłocznego zawarcia umowy z firmą zajmującą się 
wywozem nieczystości  w terminie 14 dni od wezwania. W przypadku nie 
podpisania umowy nałoŜenie kary grzywny w wysokości wynikającej z przepisów 
szczególnych . 

2) z uwagi na stwierdzenie braku podłączenia do sieci kanalizacji sanitarnej w 
poszczególnych miejscowościach komisja proponuje przeprowadzenie rozmów z 
dysponentem sieci w sprawie uproszczenia procedur związanych z budową 
przyłączy oraz zorganizowanie  zebrań na poszczególnych miejscowościach . Po 
bezskutecznym wezwaniu do przyłączenia się do sieci kanalizacji sanitarnej , 
nałoŜenie kary finansowej w wysokości wynikającej z przepisów szczególnych  

3) rozwiązanie kwestii braku dodatkowych pojemników  PET , oraz braku 
pojemników na śmieci dla poszczególnych posesji . 

Zastępca Wójta dodatkowo poinformował , Ŝe występował z pismem do firmy tj. MPGK o 
niedotrzymanie terminu realizacji zadania i  w dniu 26.06.07 r. otrzymał  odpowiedź , Ŝe 
termin 31 lipca 2007 r. jest ostatecznym terminem wiąŜącym do wykonania zadania. 
Radny Lutyński -  zapytał się o następujące sprawy ;  
- co było powodem zerwania umowy z firmą REMONDIS , dlaczego urząd doszedł do 
takiego wniosku ,  
- na jakich zasadach odbywa się przydział pojemników PET na poszczególne miejscowości ,  
- urząd podpisując umowę – czy zabezpieczył się z wyciągnięciem kar tj. roszczeń  , jeŜeli 
bark takich zapisów w umowie , to dlaczego , 
Zastępca Wójta – wyjaśnił ,Ŝe pojawiła się oferta drugiej firmy , warunki były korzystniejsze , 
termin realizacji 3 dni , firma tańsza . Do końca marca zgodnie z umową i wykazem mieliśmy 
otrzymać pojemniki . Umowa na dzień dzisiejszy nie została zerwana , bo firma tłumaczy się 
brakiem pojemników – brak realizacji zamówienia od producenta . 
Przydział pojemników na poszczególne miejscowości , tak jak było dotychczas .  
Wójt Gminy –udzielił wyjaśnień odnośnie roszczeń ,iŜ  zawarta umowa nie przewidywała 
takich roszczeń , współpraca z MPGK w sprawie ścieków układa się dobrze bez problemów i  
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była podstawa ,Ŝe tak samo będzie z wywozem nieczystości , oferta cenowo była 
korzystniejsza . 
Przewodniczący rady odnosząc się do propozycji komisji , aby   zorganizować zebrania  w 
tych miejscowościach ,gdzie duŜo osób  nie jest podłączonych   do sieci  kanalizacyjnych , 
zaproponował  rozwiązanie tej sprawy na drodze administracyjnej .  
Przewodniczący komisji Daniel Wilk – wyjaśnił ,Ŝe komisja zaproponowała przeprowadzenie 
zebrań z dysponentem sieci , aby  mieszkańcom przedstawić uproszczoną procedurę 
podłączenia do sieci kanalizacyjnej .  
Ad.11 
Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty ElŜbieta Kucaj przedstawiła opinię 
komisji  do informacji Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na temat 
profilaktyki realizowanej  na terenie gminy  , a mianowicie :  
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyjęła przedstawioną informację i pozytywnie 
zaopiniowała realizowanie programu profilaktyki na terenie gminy .  
Radni uwag i pytań do tego tematu nie zgłosili .  
Ad.12 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bronisław Jurec przedstawił opinie komisji do 
informacji dotyczącej realizacji wykonania budŜetu Gminnego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej  w 2006 roku , a mianowicie :  
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie   budŜetu Gminnego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  w 2006 roku .  
Komisja wnosi o opracowanie regulaminu  dofinansowania podłączeń oczyszczalni 
przydomowych dla mieszkańców tych miejscowości , gdzie nie będzie kanalizacji sanitarnej . 
Radni uwag i pytań do tego tematu nie zgłosili .  
Ad.13 Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz przedłoŜył Radzie informację nt. działalności w 
okresie międzysesyjnym , a mianowicie :  
- wykonano prace remontowo-instalacyjne w świetlicy Poczernin ,  
- przygotowanie terenu stadionu w Koszewie pod „ Biesiadę Wiejską „  
- przegląd kotłowni  w gminnych obiektach w celu ustalenia stanu technicznego po okresie  
  grzewczym , 
- wykonano remonty dróg o nawierzchni ŜuŜlowej w Koszewku , Kiczarowie , 
- remont drogi w Sownie do posesji 30 a , 
- remonty cząstkowe dróg asfaltowych ; Grzędzice , Witkowo , Strachocin , Skalin ,  
  Koszewo, Poczernin i inne , 
- wykonano odbudowy rowu przydroŜnego przy drodze wewnętrznej w Rogowie , 
- wycinka i cięcie pielęgnacyjne drzew w Witkowie II, Strachocinie ,Świętem ,Warchlinie ,  
  Małkocinie , 
- wydano 7 wypisów i wyrysów z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego , 
- wydano 41 zaświadczeń o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie zagospodarowania  
   przestrzennego , 
- wydano 19 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu , 
- zawarto umowę notarialną przeniesienia prawa własności  działki 224/9 o pow 479 m 2  ,   
  połoŜonej w obrębie śarowo na poszerzenie drogi gruntowej , 
- zawarto umowę notarialną nabycia przez Gminę prawa własności nieruchomości oznaczonej   
  numerem działki 233/3 o pow. 51 m2 , połoŜonej w obrębie Grzędzic z przeznaczeniem na  
  poszerzenie drogi , 
- wydano 16 decyzji w sprawie ustalenia opłaty z tytułu wzrostu wartości nieruchomości na  
  skutek zmiany planu zagospodarowania przestrzennego , od 1632 zł do 10.328,40 zł , 
- poświadczono 6 oświadczeń o powierzchni uŜytków rolnych , 6 oświadczeń o osobistym  
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prowadzeniu gospodarstwa rolnego , 4 oświadczenia o posiadaniu praktycznych kwalifikacji    
 rolniczych , 
- wystawiono 16 zaświadczeń o prowadzeniu i wielkości gospodarstw rolnych , 
Ponadto : 
- dnia 1 czerwca 2007 r. odbyło się otwarcie świetlicy wiejskiej w Małkocinie , 
- dnia 2 czerwca 2007 r. odbył się Festyn w Krąpielu z okazji „ Dnia Dziecka”  
  i równieŜ w Sułkowie , 
- dnia 13 czerwca 2007 r. odbyło się spotkanie Izby Rolniczej w Skalinie , 
  oraz w tym samym dniu zebranie wiejskie w Klępinie , 
- dnia 15 czerwca 2007 r. odbyło się spotkanie z okazji 60- lecia Szkoły Podstawowej Nr 8 
  w Kluczewie ,  
- dnia 16 czerwca 2007r. w Koszewie odbyła się „ Noc Świętojańska „  , 
- dnia 19 czerwca 2007 r. odbył się w urzędzie konkurs na stanowisko – ewidencja ludności -,  
   konkurs wygrała Magdalena Boguszewska , 
- dnia 21 czerwca 2007 r. odbyło się zakończenie roku szkolnego  w Gimnazjum dla  III klas, 
- dnia 22 czerwca 2007 r. odbyło się zakończenie roku szkolnego Pęzinie , 
- dnia 26 czerwca 2007 r. odbyło się spotkanie w Gimnazjum dotyczące projektu „ Szkoła  
  Równych Szans „ , który to projekt został napisany przez Gimnazjum i będzie realizowany  
  do końca roku . 
Zarządzeniem Nr 57/07 z dnia 31 maja 2007 r. Wójt Gminy dokonał zmian budŜetu gminy na 
2007 r. oraz ustalony został układ wykonawczy do zmian budŜetu poprzez :  
     Zwiększono dochody i wydatki budŜetu gminy związane z realizacją zadań zleconych o 
     kwotę  483 705, 27 zł  w tym :  

a) w dziale 852- Pomoc społeczna , zwiększono dochody i wydatki o kwotę 97 852 ,00 zł  
( dotacja celowa z budŜetu państwa z przeznaczeniem na wypłatę comiesięcznego 
dodatku do wynagrodzenia w wysokości 250 zł pracownikowi socjalnemu , do 
którego obowiązków naleŜy świadczenie pracy socjalnej w środowisku i na 
dofinansowanie realizacji Programu wieloletniego „ Pomoc państwa w zakresie 
doŜywiania „ )  

b) w dziale 010 – Rolnictwo i łowiectwo  ,zwiększono dochody i wydatki o kwotę  
     385 853,27 zł ( dotacja celowe z budŜetu państwa z przeznaczeniem na zwrot części    
     podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do  
    produkcji rolnej poprzez producentów rolnych oraz pokrycie kosztów postępowania w  
    sprawie jego zwrotu poniesionych przez gminę ) .  

Radni uwag i pytań do informacji wójta nie zgłosili .  
Ad.14 
Przewodniczący rady poinformował ,Ŝe zwyczajowo uczestniczył w pracach  związanych z 
przygotowaniem obrad sesji i ponadto w dniu 21 czerwca uczestniczył w Stargardzkim 
Szczycie Gospodarczym .  
Pytań i uwag do informacji przewodniczącego nie zgłoszono . 
Ad.15 
Brak interpelacji . 
Ad.16  
Radna Kornet zapytała o następujące sprawy : 
- remont drogi ŜuŜlowej Klępino-Lubowo , 
- odprowadzenie nadmiaru wody w Poczerninie – przepust ,  
- odwodnienie rowów w śarowie . 
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Radny Lutyński – zwrócił się z zapytanie w sprawie festynu w Grzędzicach , czy to prawda Ŝe 
gmina z budŜetu na ten cel przeznaczyła 4 tys zł .  
Wójt Gminy – wyjaśnił , Ŝe w tej sprawie mu nic nie wiadomo .  
Radny Daniel Wilk – jako mieszkaniec Grzędzic wyjaśnił, Ŝe w Grzędzicach zorganizowany 
był „Dzień Dziecka „  .Na początku roku wystąpiono do Stowarzyszenia „ Serce Dzieciom „ z 
napisanym wnioskiem o dofinansowanie imprez kulturalno-sportowych  w miejscowości 
Grzędzice . Wniosek został wybrany i otrzymano środki ze Stowarzyszenia w wysokości 8 tys 
zł z czego 4 tys zł przeznaczono na zorganizowanie Dnia Dziecka , a tylko niewielka kwota 
pochodziła ze środków sołeckich .   
Ad.17 
Brak .  
Ad.18  
Przewodniczący rady podał termin następnej sesji i zaznaczył, Ŝe w razie potrzeby moŜe ulec 
zmianie , terminy posiedzeń komisji i tematy do omówienia  wynikające z planu pracy rady 
gminy ,  a mianowicie ; 
- X sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński odbędzie się dnia 14 września 2007 r., godz. 1000,  
- komisja gospodarki mienia komunalnego i budŜetu  dnia 10 września 2007 r. godz. 800 z  
  tematem ; 
1.Informacja Wójta Gminy o zagospodarowaniu przejmowanego mienia od Agencji  
   Nieruchomości Rolnych – opinia komisji na sesję 
- komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 11września 2007 r. godz. 10 00 z tematami :  
1.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za I-sze półrocze 2007 roku oraz  
   ocena przygotowania szkół  do roku szkolnego 2007/2008 – stanowisko komisji na sesję , 
- komisja rewizyjna dnia 12 września 2007 r. godz. 800 z tematami :  
1.Analiza realizacji budŜetu gminy za I-sze półrocze 2007 roku – opinia komisji na sesję ,  
2.Ocena finansowa Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – opinia  
   komisji na sesję . 
Ad.19  
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski 
podziękował wszystkim za udział i o godz. 1300 zamknął obrady IX sesji Rady Gminy 
Stargard Szczeciński . 
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